



# 中國香港龍舟總會 HONG KONG CHINA DRAGON BOAT ASSOCIATION

Founding Member of International Dragon Boat Federation  
Founding Member of Asian Dragon Boat Federation  
Affiliate Member of Sports Federation & Olympic Committee of Hong Kong, China  
Founding Member of Hong Kong Water Sports Council

國際龍舟聯合會創會會員  
亞洲龍舟聯合會創會會員  
中國香港體育協會暨奧林匹克委員會附屬會員  
香港水上運動總會創會會員



## 2016 香港國際龍舟邀請賽 慶祝精彩 40 載

### 賽事通告

中國香港龍舟總會及香港旅遊發展局誠意邀請世界各地之龍舟隊伍參與 2016 香港國際龍舟邀請賽(IDBR)。賽事明年將慶祝第四十週年，暫定於 2016 年 6 月 10 至 12 日於聞名世界的香港維多利亞港舉行。賽事將以不同形式進行，設有多個比賽項目。盛會期間將有一連串精彩的慶祝活動同時舉行，參加隊伍必定會樂在其中，盡興而歸。請參閱本會網站 ([www.hkcdba.org](http://www.hkcdba.org)) 緊貼賽事最新資訊。

### Notice of Race

## Hong Kong International Dragon Boat Races 2016 Celebrating the 40<sup>th</sup> Anniversary of IDBR

Jointly organized by Hong Kong China Dragon Boat Association and Hong Kong Tourism Board, the Hong Kong International Dragon Boat Races 2016 (IDBR) will again be held at the renowned Victoria Harbour in Hong Kong. The IDBR will celebrate its 40<sup>th</sup> Anniversary in the coming year and tentatively scheduled for 10-12 June 2016. Please follow our webpage at ([www.hkcdba.org](http://www.hkcdba.org)) for the latest information.

地址：香港銅鑼灣掃桿埔大球場徑一號奧運大樓一〇三二室  
Add: Room 1032, Olympic House, 1 Stadium Path, So Kon Po, Causeway Bay, Hong Kong  
電話Tel: (852) 2504 8332 | 傳真Fax: (852) 2577 1873 |  
電子郵件Email: hkcdba@hkolympic.org | 網頁Website: <http://www.hkcdba.org>

